

Communications Association of Hong Kong

CAHK Event Highlight 2015-2016

活動花絮 2015-2016



CAHK Event Highlight 2015-2016

A Smart Future: Mapping out the Blueprint

- 1** Group Photo with our Guest of Honor Miss Susie Ho, JP, Permanent Secretary (Communications and Creative Industries), Commerce and Economic Development Bureau of the HKSAR and our Distinguished Guests.

主禮嘉賓政府商務及經濟發展局 常任秘書長(通訊及創意產業) 何淑兒女士, 太平紳士及出席貴賓合照。

- 2** Mr. Stephen Ho, CAHK Chairman to give us a welcome Remarks.

香港通訊業聯會主席—何偉中先生為大家致歡迎辭。

- 3** Band Show Performance sponsored by CITIC Telecom International CPC Ltd..

由中信國際電訊(信息技術)有限公司 贊助的樂隊表演。

In the past few years, CAHK has worked closely with our colleagues and members as well as government departments, industry associations, academia and university institutes in contributing to the development and advancement of Hong Kong's ICT industry. CAHK has undertaken quite a lot of initiatives toward achieving our collective goals, and toward social contribution, as well as mapping out the blueprint for this city's future.

This year, a special celebration was held for CAHK 33rd anniversary at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on 7 October 2016, with almost 500 members & guests joining this event. CAHK STAR Award Presentation bestows industry recognition on companies that have shown their excellence and innovation throughout the year in different streams. All guests were treated to a lavish feast and special performances including Band Show Performance.

過去數年,香港通訊業聯會透過與不同團體和業界夥伴合作,積極支持或合辦各類型活動,包括行業研討會和大型會議、以學生為對象的資訊和通信技術研討會和培育計劃,並協辦多個區域性項目,攜手促進產業可持續發展,實現共同目標,貢獻社會,並配合社會未來發展藍圖。

為慶祝三十三週年紀念,聯會於2016年10月7日假香港會議展覽中心舉行盛大慶祝活動,與近五百名會員及朋友一同慶祝聯歡。聯會設立「非凡年獎頒獎典禮」為鼓勵業界對創新和科技發展的不遺餘力,旨在表揚在不同範疇上取得非凡成就的企業。當晚除了豐富餐宴外,聯會亦各來賓準備精彩的樂隊表演。



CAHK has supported and co-hosted over 100 events with various industry partners and Government bodies to facilitate the ICT growth.

香港通訊業聯會透過與業界夥伴及政府部門合作，積極支持或合辦超出一百場活動，攜手促進通訊科技行業的進步和發展。

Members' Activities

Business Luncheon

商務午宴
15 -6- 2016

Sponsored by HUAWEI International Co. Limited, CAHK has hosted a Business Luncheon to share the guest on the topic of FinTech Innovation Forum – Big Data Trends in Financial Industry. Our distinguished guest included Dr. David Chung EngD, JP, Under Secretary of Innovation and Technology Innovation and Technology Bureau.

香港通訊業聯會與香港華為國際有限公司攜手舉辦商務午宴，向在座來賓分享金融科技的趨勢。出席嘉賓包括政府創新及科技局副局長鍾偉強博士,JP。

ICT Open Day

資訊科技開放日
9-4- 2016

Fully supported by ICT industry, ICT Open Day drew in over 600 teachers and students from over 30 secondary schools who visited more than 13 well-known ICT companies. Academia and the industry highly praised the ICT Open Day for expanding students' horizon of actual working environment and career development in ICT industry.

香港通訊業聯會得到業界的技持共同參與資訊科技開放日，來自30間中學的600多位師生分別參觀了13間資訊科技公司。學界及業界亦表揚此項活動，學生可知道更多有關資訊科技行業的工作，將來加入資訊科技行業。

Business Luncheon

商務午宴
17 -3- 2016

Sponsored by WiseSpot Company Ltd & Oracle Communications Ltd, CAHK has hosted a Business Luncheon to share the topic Virtualization and Orchestration for the NOW Economy, this presentation addressed the latest industry trends and real-life implementation experiences of NFV on a global level.

香港通訊業聯會與斯博有限公司及甲骨文公司攜手舉辦商務午宴，向在座來賓分享最新的行業趨勢及有關網路功能虛擬化(NFV)的經驗。



Joint ICT Spring Dinner
ICT 迎新春
7-3- 2016



Business Luncheon
商務午宴
2-3- 2016



Christmas Wine Networking Event
聖誕品酒活動
10 -12- 2015



To welcome with Year of Monkey, Joint ICT Spring Dinner was jointly organized by CAHK, HKCS and HKSIA.

香港通訊業聯會、香港電腦學會及香港軟件行業協會攜手舉辦晚宴喜迎新春。

Sponsored by Telstra and Palo Alto, CAHK has hosted a Business Luncheon to share the topic – Safeguarding Your Identity in a Cyber World in Banking Industry with overwhelming response. Our distinguished guest included Mr. Ir. Allen Yeung, Government Chief Information Officer of OGCIO.

香港通訊業聯會與 Telstra 及 Palo Alto 攜手舉辦商務午宴，向在座來賓分享銀行業界網路安全防護的問題，反應熱烈。出席嘉賓包括政府資訊科技總監辦公室政府資訊科技總監楊德斌先生。

X'mas Wine Networking Event was held at HKUST Business School Central to celebrate X'mas and mark the arrival of New Year with members and friends. Our distinguished guest included Ms. Susie Ho, JP, Permanent Secretary (Communications and Creative Industries), Commerce and Economic Development Bureau.

香港通訊業聯會舉辦聖誕品酒活動，與業界共同歡賀聖誕及新年。出席嘉賓包括政府通商務及經濟發展局常任秘書長(通訊及創意產業)何淑兒女士,JP。

CAHK works very closely with Hong Kong Government for different ICT projects, such as: 香港通訊業聯會與政府部門緊密合作，推動各個資訊及通信技術(ICT)相關項目計劃，包括：

Government Funded Project

- World Telecom and Information Society Day – Hong Kong funded by The Office of the Communications Authority (OFCA) for 10 consecutive years;
- 由通訊事務管理局辦公室(OFCA)全力支持，連續 10 年舉辦香港世界電訊及資訊社會日

Government Supported Project

- International IT Fest supported by Office of the Government Chief Information Officer (OGCIO) for 2 consecutive years.
- 由政府資訊科技總監辦公室(OGCIO)策動，連續 2 年舉辦國際 IT 匯

1 Group Photo with Guest of Honor - Mr. Tony Li, Assistant Director of OFCA and all winners and sponsor representatives at WTISD-HK Prize Presentation Ceremony. WTISD-HK 2016 comprised of a series of promotional and educational events throughout March to May, including an "ICT Open Day", "Geocaching Competition", "The Lens of Love Embraced by ICT – Photo Shooting Competition" and "HUAWEI Lend A Helping Hand with ICT Community Caring Award". 主禮嘉賓通訊事務管理局辦公室助理總監 - 李若愚先生及各得獎者合照。「香港世界電訊及資訊社會日」於三月至五月期間進行了連串推廣及教育活動，包括資訊科技開放日、「無線定位尋寶比賽」、「尋找社區正能量」攝影比賽及「華為「共融資訊科技在社區」關愛大獎」。

2 Group Photo with guest of honor Mr. Ir. Allen Yeung, Government Chief Information Officer of OGCIO at International IT Fest 2016. 於國際 IT 匯 2016 活動，主禮嘉賓政府資訊科技總監辦公室政府資訊科技總監楊德斌先生與各贊助商及嘉賓合照。

3 & 4 Hot topics and a list of distinguished speakers to share on the topic of IoT and an exhibition was held in IT Fest 2016. 於國際 IT 匯 2016 當日，嘉賓演講及舉行小型展覽會。



CAHK Event Highlight 2015-2016

Members' Activities

Welcome Luncheon

歡迎午宴
28-11-2015

CAHK had co-hosted a welcome luncheon with friendly Associations for Mr. Nicholas Yang who was appointed Secretary for the Innovation & Technology Bureau of the fourth-term Government of HKSAR.

香港通訊業聯會與其他聯會攜手舉辦歡迎午宴，歡迎楊偉雄先生獲委任為香港特別行政區政府創新及科技局局長。

MVNO Industry Forum 2015 虛擬流動通訊服務供應商研討會 2015

26-11-2015

The MVNO Industry Forum had been co-hosted by the Communications Association of Hong Kong (CAHK), Hong Kong Software Industry Association (HKSIA) and HKUST Business School. This seminar provided a brief review of the progress of CEPA in the past decade, the opportunities and challenges of investing in MVNO in the Mainland had been discussed.

由香港通訊業聯會、香港軟件行業協會與香港科大商學院合辦虛擬流動通訊服務供應商研討會，探討近 10 年 CEPA 對行業的發展及於中國投資的商機。

Business Luncheon

商務午宴
25-11-2015

Sponsored by EMC Computer System (FE) Ltd, CAHK has hosted a Business Luncheon to share the topic Redefining Security in the World of "IoT". Our distinguished guest included Mr. Ir. Allen Yeung, Government Chief Information Officer of OGCIO.

香港通訊業聯會與 EMC Computer System (FE) Ltd 攜手舉辦商務午宴，向在座來賓分享 "IoT" 網路安全的問題。出席嘉賓包括政府資訊科技總監辦公室政府資訊科技總監楊德斌先生。



PTC (Pacific Telecom Council) Networking Cocktail

PTC (Pacific Telecom Council) 商務酒會
13-11-2015

PTC Networking Cocktail had been co-hosted by CAHK and Pacific Telecom Council at Club Lusitano with over 200 participants joined the event with a great success.

香港通訊業聯會與 Pacific Telecom Council 攜手舉辦商務酒會，是次活動舉辦得非常成功，參與人數多達 200 人。

32nd CAHK Anniversary Dinner 第 32 界香港通訊業聯會周年晚宴

9-10-2015

32nd CAHK Anniversary Dinner was held at Hong Kong Convention and Exhibition Center, with over 400 members & friends joining this event. Our distinguished guest included Ms. Susie Ho, JP, Permanent Secretary (Communications and Creative Industries), Commerce and Economic Development Bureau. CAHK awarded 10 prizes for the industry to encourage industry recognition on companies that have shown their excellence and innovation.

第 32 界香港通訊業聯會周年晚宴，假香港會議展覽中心舉行，當晚有多於 400 位嘉賓及業界好友聚首一堂。晚宴邀請了政府商務及經濟發展局常任秘書長(通訊及創意產業)何淑兒女士，JP 為主禮嘉賓。當晚聯會亦頒發十個獎項以鼓勵業界對創新和科技發展的貢獻。

Welcome Luncheon 歡迎午宴

23-7-2015

In welcoming Mr. Ir. Allen Yeung, who was appointed the Government Chief Information Officer, Office of the Government Chief Information Officer of HKSAR. CAHK had co-hosted a welcome luncheon together with friendly Associations for the ICT Industry

香港通訊業聯會與其他聯會攜手舉辦歡迎午宴，歡迎楊德斌先生委任政府資訊科技總監辦公室政府資訊科技總監。

Election of CAHK New EXCO Term 2016-2018

Mr. Stephen Ho has re-elected by the CAHK Board of Committee members to serve as the Chairman of CAHK in the next two years 2016-2018.

In addition to those EXCO members who have been serving for the Association for the last two terms, we have few more new members joining the EXCO.

香港通訊業聯會主席何偉中先生及各執行委員連任 2016-2018 兩屆的執委委員，此外，更有幾位新的執行委員加入聯會。



Visit of KAIT Delegation

15-7-2015

KAIT (Korean Association for ICT Promotion) under MSIP (Ministry of Science, ICT and Future Planning) of Government of Korea which were found in 1987. They have been playing a major role as a representative organization in Broadcasting and Telecommunications Industry of Korea. Mr. Kenneth Lau, CAHK Vice Chairman met the delegation and exchanged views on the statistics of the Hong Kong ICT Industry.

於 1987 年成立的 KAIT 協會隸屬於韓國政府 MSIP 部門，一直擔任韓國廣播及電訊業的代表性組織。香港通訊業聯會副主席劉貴顯先生會見韓國代表團，就香港信息科技業的統計數字交換意見。



CAHK Event Highlight 2015-2016

Media Interview

31-8-2015

Phoenix TV Live Chat Show

鳳凰衛視「時事大解破」訪談

Mr. Stephen Ho, CAHK Chairman Live Chat Show Phoenix TV Phone on the topic - Scam Cases.

香港通訊業聯會主席何偉中先生應邀參與鳳凰衛視「時事大解破」節目，探討電話詐騙問題。



13-8-2015

Interview by Phoenix TV HK News

鳳凰衛視訪問

Mr. Stephen Ho, CAHK Chairman had shared the comments provided by CAHK members on how to prevent phone scam cases for the general public at Phoenix TV HK News

香港通訊業聯會主席何偉中先生應邀鳳凰衛視訪問，就聯會會員提供的意見，向公眾分享如何防止電話詐騙案件。



29-7-2015

Police Magazine Interview – GPS Hiker Tracking Service

警訊— 遠足留蹤服務訪問

Mr. Kenneth Lau, CAHK Vice Chairman at Police Magazine Interview – GPS Hiker Tracking Service and broadcasted on 5-9-2015.

香港通訊業聯會副主席劉貴顯先生接受警訊有關遠足留蹤服務的訪問，訪問已於 2015 年 9 月 5 日播放。



10-7-2015

Interview by HKGoodJobs.com

HKGoodJobs.com 訪問

Mr. Stephen Ho, CAHK Chairman shared his thoughts and expertise during the interview by HKGoodJobs.com.

香港通訊業聯會主席何偉中先生在採訪中分享了他的想法和專業知識。

